

## **Philipp Schramel**

Österreichischer Wirtschaftsdelegierter in Ungarn –  
Austrian Commercial Counselor in Hungary



Philipp Schramel ist der derzeitige Leiter von Advantage Austria Budapest und Handelsberater der österreichischen Botschaft in Ungarn.

Philipp Schramel schloss sein Studium an der Wirtschaftsuniversität Wien (WU) mit dem Schwerpunkt Internationaler Handel ab. Er besitzt auch ein Diplom der Diplomatischen Akademie Wien. Er trat 2011 in die österreichische Außenwirtschaftsförderungsorganisation ADVANTAGE AUSTRIA der Wirtschaftskammer Österreich (WKÖ) ein und war als Handelsattaché in Algerien und Bulgarien sowie als Handelsreferent der österreichischen Botschaft in Katar (2016-2019) tätig. Von 2019 bis 2022 war er stellvertretender Projektleiter und Pavillondirektor der Expo Austria - der für die österreichische Beteiligung an der Weltausstellung 2020 in Dubai (VAE) zuständigen Stelle.

Philipp Schramel is the current Head of Advantage Austria Budapest and Commercial Counselor of the Austrian Embassy in Hungary.

Philipp Schramel graduated from Vienna University of Economics (WU) majoring in International Trade. He also holds a diploma of the Diplomatic Academy of Vienna. He joined the Austrian Foreign Trade Promotion Organization ADVANTAGE AUSTRIA of the Austrian Federal Economic Chamber (WKÖ) in 2011 and served as a commercial attaché in Algeria and Bulgaria as well as a Commercial Counselor of the Austrian Embassy in Qatar (2016-2019). Between 2019 and 2022 he was Deputy Project Manager and Pavilion Director of Expo Austria – the entity in charge for the Austrian participation at the World Expo 2020 Dubai (UAE).